

7D5N

APPLE®

EUROPE 欧洲

RUSSIA

俄罗斯

圣彼得堡 | 莫斯科

ST. PETERSBURG | MOSCOW



St. Basil's Cathedral

St. Basil's Cathedral is a church located at Moscow's Red Square and is one of the Russia's most recognizable landmarks. It was built by Tsar Ivan IV (the Terrible) during the 16th century to celebrate his military victories over the khanates of Kazan and Astrakhan.

圣巴索大教堂

圣巴索大教堂坐落在莫斯科红场，是俄罗斯最著名的地标之一。建于16世纪，是沙皇伊凡四世“恐怖伊凡”为了纪念当时征服了喀山汗国和阿斯特罕汗国。

The gladdest moment in human life is a departure into unknown lands.



Moscow
莫斯科

DAY 1

DEPART FROM KLIA ✈
ST. PETERSBURG

🏠 MOB

Upon arrival, transfer to hotel check-in and rest.

DAY 2

ST. PETERSBURG

🏠 Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

📍 St. Petersburg City Tour (I)

Board the "Peterhof Express" hydrofoil (subject to weather condition) to Peterhof Grand Palace, also known as the "Russian Versailles". Amble on to St. Isaac's Cathedral interior adorned with gold trim, mosaics and paintings, whilst the exterior decorated with sculptures and gold-leafed dome. Next, entrance into one of the main sights of St. Petersburg, The Church of the Savior on Spilled Blood.

DAY 3

ST. PETERSBURG

🏠 Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

📍 St. Petersburg City Tour (II)

Venture into the 2nd largest art museum in the world, Hermitage Museum, housed in the Winter Palace with over 3 million interns in its collection, including some of the world's greatest works of art.

Tonight, round up your day with dinner at the Nikolaevsky Palace and enjoy the Cultural Folklore Show.

DAY 4

ST. PETERSBURG
MOSCOW

🏠 Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

Board the high-speed SAPSAN train (Business Class) to Moscow for 3hours and 30mins.

📍 Leisurely Moscow

Explore the Red Square and pose with the iconic and colorful onion-shaped dome of St. Basil's Cathedral and enjoy your shopping time at GUM Department Store.

Have a sumptuous dinner at the famous aristocratic restaurant, Café Pushkin before enjoying the fascinating world-famous Great Moscow Circus Show to complete the day.



Moscow Circus Show
莫斯科马戏团

DAY 5

MOSCOW

🏠 Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

📍 Moscow City Tour (I)

Discover Moscow Subways and the secret behind its name as "the most beautiful subway in the world".

Enter the heart of the city, Kremlin, which encloses 5 palaces, 4 cathedrals, the Kremlin Wall and the Kremlin Towers. Visit Russia's Royal Cathedrals, followed by the Assumption and Archangel Cathedrals. Next, enter the Armoury Chamber where precious items from the past centuries are kept.

Have a hearty dinner with a spectacular view of Moscow on the Radisson Cruise, sailing along Moskva River.

DAY 6

MOSCOW /
DEPART FOR HOME

🏠 Hotel Breakfast / -

📍 Moscow City Tour (II)

Transfer to Sparrow Hills, one of the highest points in Moscow. Enjoy a panoramic view of the city and pose in front of Lomonosov Moscow State University. Continue to get an iconic photo from the lakeside of Novodevichy Convent, built in the 16th and 17th centuries.

Transfer to the airport for your flight home.



Novodevichy Convent
新圣女修道院

DAY 7

ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



Dinner Cruise by Radisson
丽笙游船晚餐

人生中最快乐的时刻
就是踏上未知的土地。



Business
Class
(2nd Category)
商务舱
(二级优等)



SAPSAN High-Speed Train
萨普桑号高速列车

St. Petersburg - Moscow 圣彼得堡 - 莫斯科

3.5hrs / Saved up to 722km
节省722公里车程

第1天

从吉隆坡国际机场出发 ✈
圣彼得堡

机上用餐

抵达后，送往酒店入住休息。

第2天

圣彼得堡

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

圣彼得堡市区游 (I)

乘搭“霍夫水翼船”（视当天天气情况而定）前往拥有“俄罗斯凡尔赛宫”之称的彼得霍夫大皇宫参观。接着，参观圣以撒主教座堂，一座内部以黄金、马赛克与画作装潢，外部以雕像与金箔圆顶点缀的华丽建筑。随后，参观圣彼得堡著名的滴血救世主教堂。

第3天

圣彼得堡

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

圣彼得堡市区游 (II)

探索世界第二大艺术博物馆——埃尔米塔日博物馆。它坐落于冬宫，收藏了超过300万件物品，包括世上一些伟大的艺术品。

今晚，在尼古拉宫观赏民族表演及享用晚餐。

第4天

圣彼得堡 莫斯科

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

搭乘萨普桑号高速列车（商务舱）约3小时30分钟到莫斯科。

莫斯科休闲游

走访红场，与圣巴西大教堂标志性且色彩缤纷的洋葱穹顶合影以及在古姆百货商场自由购物。

在著名的贵族式餐厅——普希金餐厅享用美味晚餐后，观赏莫斯科国家级马戏团表演，并结束美好的一天。

第5天

莫斯科

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

莫斯科市区游 (I)

到探索被誉为全世界最漂亮的莫斯科地铁站背后的秘密。

克里姆林是莫斯科的中心，至今保有5座城堡、4座教堂还有塔与城墙。我们会先参观建筑风格独特的俄罗斯皇家大教堂，圣母升天大教堂和天使长大教堂。之后，在克里姆林宫兵器库一览多个世纪里保存下来的珍贵物品。

在莫斯科河上乘坐丽笙游船，边欣赏莫斯科的壮丽景色边享受一顿丰盛的晚餐。

第6天

莫斯科 / 返回家园

酒店早餐 / -

莫斯科市区游 (II)

前往莫斯科最高的山之一的麻雀山欣赏城市全景并在莫斯科国立大学前留下身影。随后，在兴建于16世纪和17世纪的新圣女修道院湖边拍张标志性的照片。

送往机场搭乘飞机返回家园。

第7天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ 1-way "Peterhof Express" hydrofoil to Peterhof Grand Palace
- ◆ St. Issac's Cathedral
- ◆ The Church of the Savior on Spilled Blood
- ◆ Hermitage Museum
- ◆ Great Moscow Circus Show
- ◆ Moscow Subway (3 stations)
- ◆ Kremlin & Armoury Chamber

◆ Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

- ◆ 单程“霍夫水翼船”到彼得霍夫大皇宫
- ◆ 圣以撒主教座堂
- ◆ 滴血救世主教堂
- ◆ 埃尔米塔日博物馆
- ◆ 莫斯科国家级马戏团表演
- ◆ 莫斯科地铁站 (3站)
- ◆ 克里姆林&兵器库

◆ 注释: 以上所有景点已包含入门票

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍷 Caviar and Champagne
- 🍷 Dine in Nikolaevsky Palace with Culture Folklore Show, St. Petersburg
- 🍷 Cafe Pushkin, Moscow
- 🍷 Dinner Cruise by Radisson, Moscow

- 🍷 鱼子酱和香槟
- 🍷 于尼古拉宫欣赏民族表演及晚餐, 圣彼得堡
- 🍷 普希金餐厅, 莫斯科
- 🍷 丽笙游船晚餐, 莫斯科

Number of Meals:
Lunch - 4 Dinner - 4

餐饮数量:
午餐 - 4 晚餐 - 4

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
3Nights 3晚	St. Petersburg 圣彼得堡	Radisson Royal Hotel 丽笙皇家酒店	★★★★★
2Nights 2晚	Moscow 莫斯科	Radisson Blu Olympiyskiy Hotel 丽笙布鲁奥匹斯基酒店	★★★★★

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



📍 Peterhof Grand Palace
📍 彼得霍夫大皇宫

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式床褥为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯有亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Printed Date: MAR 2024



RULED07_001

Russian provinces, visit 18th-century onion-domed wooden churches. These humble wonders are the result of the incredible imagination of architects who obviously didn't live in places like Paris or London, yet they created these stunning churches.

俄罗斯各省, 参观 18 世纪的洋葱圆顶木制教堂。这些不起眼的奇迹是建筑师令人难以置信的想象力的结果, 他们显然不住在巴黎或伦敦这样的地方, 但他们却创造了这些令人惊叹的教堂。

蘋果旅遊

APPLE VACATIONS

快来聊一聊 LET'S CHAT
03-2705 8228

VALIDITY:
Aug 2024 onwards
(8月起)